

Annual Zakat Disclosure for Investment Funds for the Year (2024)

Dear Unitholders of Investment Funds,
Peace be upon you, and the mercy of Allah and His blessings,

Based on the fund manager's commitment to implementing the relevant rules and regulations, and pursuant to the "Rules of Zakat Collection from Investors in Investment Funds" issued under Ministerial Resolution No. (29791), we would like to inform you of the disclosed Zakat per unit within the Zakat declaration submitted to the Zakat, Tax and Customs Authority for the financial year (2024) ending on (30/06/1446 AH - 31/12/2024 AD). This disclosure does not constitute a payment of Zakat on behalf of the unitholder, nor does it represent a calculation of Zakat for them.

Investor's Zakat Calculation Mechanism

Zakat is calculated for the unitholder according to the following formula:

$$\text{Number of Units Owned} * \text{Zakat Per Unit} = \text{Total Zakat Amount Due.}$$

الإفصاح السنوي لزكاة الصناديق الاستثمارية لعام (2024م)

السادة/ مالكي وحدات الصناديق الاستثمارية المحترمين
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

انطلاقاً من التزام مدير الصندوق بتطبيق الأنظمة والتعليمات ذات العلاقة وعملاً بقواعد "جباية الزكاة من المستثمرين في الصناديق الاستثمارية" الصادرة بموجب القرار الوزاري رقم (29791)، نود إحاطتكم بنصيب الوحدة المفصّل عنه ضمن الإقرار الزكوي المقدم لهيئة الزكاة والضريبة والجمارك عن السنة المالية (2024م) المنتهية في (30/06/1446هـ- 31/12/2024م)، ولا يعد هذا الإفصاح سداً للزكاة نيابة عن مالك الوحدة، ولا احتساباً للزكاة عنه.

آلية احتساب زكاة المستثمر

يتم احتساب الزكاة على مالك الوحدة وفق المعادلة التالية:
عدد الوحدات المملوكة * نصيب الوحدة من الزكاة
= إجمالي مبلغ الزكاة المستحقة.

Zakat Per Unit in Investment Funds

نصيب الوحدة من الزكاة في الصناديق الاستثمارية

Fund	Zakat per unit / نصيب الوحدة من الزكاة (ريال) (SAR)	الصندوق
Alinma Saudi Riyal Liquidity Fund	0.1110	صندوق الإنماء للسيولة بالريال السعودي
Alinma Saudi Equity Fund	0.1444	صندوق الإنماء للأسهم السعودية
Alinma Multi-Assets Balanced Fund for Monthly Distributions	0.1030	صندوق الإنماء المتوازن متعدد الأصول للتوزيعات الشهرية
Alinma IPO Fund	0.1131	صندوق الإنماء للإصدارات الأولية
Alinma Saudi Government Sukuk ETF Fund	0.1336	صندوق الإنماء المتداول لسكوك الحكومة السعودية المحلية
Alinma Diversified Saudi Riyal Fund	0.1065	صندوق الإنماء المتنوع بالريال السعودي
Alinma Emerging Markets Equity Fund	0.2258	صندوق الإنماء لأسهم الأسواق الناشئة
Alinma Retail REIT Fund	0.0057	صندوق الإنماء ريت لقطاع التجزئة
Alinma Hospitality REIT Fund	0.1337	صندوق الإنماء ريت الفنادق

Disclaimer: The rules of Zakat Collection from investors in investment funds state that the burden of calculating and paying Zakat falls upon the Zakat Payer (unitholders). The annual financial statements include the necessary information to calculate the Zakat base for the Zakat Payer, and they can be viewed on the Tadawul website and the Alinma Investment website.

إخلاء مسؤولية: تضمنت قواعد جباية الزكاة من المستثمرين في الصناديق الاستثمارية أن عبء حساب الزكاة وسدادها يقع على عاتق المالكين من مالكي الوحدات، وقد تضمنت القوائم المالية السنوية المعلومات اللازمة لحساب الوعاء الزكوي الخاص بالمكلف، ويمكن الاطلاع عليها في موقع تداول وموقع الإنماء المالية.